
 

 یکشنبه 6 شهریور 1401، 30 محرم 1444 ، 28 آگوست 2022، شماره 24025

استاندار هرمزگان:

تجارت سیاسی نکرده ام  و نمی کنم ، استقلالی هستم
موضوع انتزاع بخشی از پارسیان و الحاق به فارس منتفی است

مهدی دوســتی در نشستی خبری، در پاسخ به سؤال 
خبرنگاران مبنی بر آخرین وضعیت شرکت فرهنگی 
ورزشــی صنایع پشــتیبان هرمزگان، افــزود: برای 
هموارسازی شرایط شرکت صنایع پشتیبان هرمزگان به 
اتفاق سه نماینده هرمزگان در مجلس با نماینده ایمیدرو 
و شرکت فولاد مبارکه در تهران جلسه ای برگزار کردیم 
و منتج به آن شد کارگروهی تشکیل و فولاد هرمزگان و 
سایر اعضای سهامدار بسته ای را تامین کنند که هم در 
بسته موضوع تیمداری و هم توسعه زیرساختی مطرح 
خواهد شد که با توجه به اتفاقات اخیر در فولاد مبارکه 
در دولت گذشــته، جلســه بعدی بعد از هفته دولت 

برگزار خواهد شد.
وی با بیان اینکه بسته موردنظر تهیه که البته نقطه نظرات 
مختلف اســت که برخی تیمداری و برخی توســعه 
زیرساختی را مطرح کرده اند، اضافه کرد: باید از تعامل 
و پیگیری نمایندگان هرمزگان در مجلس تقدیر کنم 
که به جد در این موضوع پای کار بوده و ذره ای پا پس 

نکشیده اند.
دوستی با بیان اینکه در بحث مسئولیت های اجتماعی 
نه می توانیم پول بگیریم نه هدیه بلکه باید پروژه معرفی 
کرد و بنگاه هــای اقتصادی در این زمینه هزینه کنند، 
خاطرنشان کرد: صنایع اصرار بر ندادن دارند و ما اصرار 
بر پرداخت کردن و بــرای تحقق این موضوع پروژه 
تعریف کرده ایم اما مشکلی که در بحث شرکت صنایع 
پشــتیبان به وجود آمده عدم مجوز اداره کل ورزش و 

جوانان برای دریافت پول است.
وی با اشــاره به اینکه برای شرکت صنایع پشتیبان نیز 
راهبری تیم های ورزشی را به عنوان یک پروژه تعریف 
می کنیم تا سهامداران بتوانند هزینه کنند، تصریح کرد: 
امیدوارم بتوانیم هرچه زودتر این مشکل را برطرف تا 

ورزش حرفه ای استان دچار خدشه ای نشود.
دوستی با بیان اینکه دو قشر را همواره دوست دارم یکی 
معملمان چون مادرم معلم بود و دیگری استقلالی ها 
چون استقلالی هســتم، عنوان کرد: عباس سرخاب 

ظرفیــت ویژه ای برای هرمزگان اســت که انتخابش 
به عنوان مربی تیم فوتبال جوانان کشــورمان نشان از 

ظرفیت بالای هرمزگان در حوزه ورزش دارد
اســتاندار هرمزگان در پاســخ به ســؤال دیگرِ ی در 
خصوص وضعیت پروازهای بندرعباس به سایر نقاط 
کشور و گرانی بلیط ها، افزود: چهار پروژه فرودگاهی 
در هفته دولــت در برنامه داریم و خط پروازی هرمز 
ایرلاین در مرحله مذاکره اســت و دو هواپیما قرار بود 
به این خط تخصیص یابد که وزارت راه و شهرسازی 
موافقت نکرد و در حال حاضر دو شرکت دیگر  قرار 

است ایرلاینی ویژه برای بندرعباس تخصیص دهند.
دوســتی در خصوص انتصابات و شــایعات فشار 
نماینــدگان مجلس بــر وی، افزود: از بیرون اســتان 
واردشــده بودم و بــا راهبردهایی مواجه بودم که یا از 
بیرون مدیر بیاورم یا از درون اســتان منصوب کنم اما 
بنده تنها دو مدیر یکی دستیار ویژه و دیگری مدیر حوزه 
استانداری را با خود آوردم و دیگر مدیران از درون استان 

منصوب کردم.
وی با اشاره به اینکه هیچ وقت سفارشی به مدیر استان 
نکردم که فلان فرد را به عنوان مدیر شهرستان منصوب 
شــود ، تصریح کرد:  بنده از مدیران تنها کار و تحقق 

پروژه می خواهم و دنبال انتصاب  افرد نیستم.
استاندار هرمزگان با بیان اینکه فرماندار شهرستان های 
بندرعباس، رودان و سیریک را شخصا و بدون دخالت 
هیچ فردی منصوب کردم، خاطرنشــان کرد: برخی 
گزینه ها نیز مدنظر نماینــدگان مجلس بوده چون از 
نمایندگان هم مشــورت گرفته ام و ممکن اســت در 
لیست آن ها بوده است و شاید دراین بین تنش هم بوده 
ولــی در کل به دنبال کار و تعامل هســتم و از تمامی 
ظرفیت ها استفاده خواهیم کرد و به دنبال حذف هیچ 

گروهی نیستم.
وی با اشــاره به اینکه هیچ کدام از نمایندگان مجلس 
مدیری را تحمیل نکرده اند بلکه پیشــنهاد کرده اند و 
انتخاب با شخص بنده بوده است، عنوان کرد: تجارت 

سیاسی نکرده و نمی کنم بلکه قابلیت افراد برایم اهمیت 
دارد و شاخص های انقلابی و کارآمدی برایم اولویت 

است.
دوستی با اشاره به اینکه ۵۰ پرونده مالیاتی بزرگ وجود 
دارد که به استان هرمزگان هنوز منتقل نشده است و ۱۴ 
پرونده نیز هنوز مالیاتش در هرمزگان واریز نشــده و 
ناقص است و رقم این پرونده ها بسیار بالاست، عنوان 
کرد: بودجه شهر بندرعباس در صورت انتقال ۱۴+۵۰ 
پرونده مالیاتی به هرمزگان رشد ۳۵ درصدی را تجربه 

می کند.
وی در خصوص شایعات انتزاع بخشی از شهرستان 
پارسیان و الحاقش به استان فارس، تصریح کرد: از بعد 
یک ایرانی باید بگویم هرمزگان کشوری با ۳۱ استان با 
تنوع اقوام مختلف و این همبستگی و اتحاد و در کنار 

هم بودن معنا پیدا می کند.
استاندار هرمزگان ادامه داد: از بعد کارشناسی هم نیز انتزاع 
بخشی از هرمزگان معنا ندارد و در سفر رئیس جمهور به 
هرمزگان هم اعلام شد همچین صحبتی در دستور کار 
دولت نیست و حتی در فراکسیون جنوب کشور هم 

این موضوعی مطرح نشده است.
وی خاطرنشــان کرد: بنده و نمایندگان هرمزگان در 
مجلس به عنوان چشــمان بیدار مردم هرگز اجازه این 

موضوعی را نمی دهیم.
دوستی با اشاره به اینکه در زمانی که دولت را تحویل 
گرفتیم آمار بیکاری ۱۸.۲ بود که به ۱۵.۳ رسیده است 
و امیدواریم نرخ بیکاری رو به کاهش باشد و در پایان 
ســال دوم دولت نرخ بیکاری تک رقمی در هرمزگان 
را تجربه خواهیم کرد، اظهار کرد: شــاخص فلاکت 
هرمزگان کاهشی است اما در کشور در بین  پنج استان 
قرار داریم و نیاز به فرصت برای بهبود این شــاخص 

داریم.
وی با بیان اینکه گازرســانی به شهرک خلیج فارس و 
نیروگاه بندرعباس تا پایان امسال نیز محقق می شود، 
اضافه کرد: حمل ونقل ریلی تنها مشــکل هرمزگان 
نیســت بلکه در سراسر کشــور وجود دارد که دوکار 
بزرگ همچون اصلاح فرآیندی در بندرشهیدرجایی 
برای حمل یکســره بار و دیگری ایجاد خط ریلی در 
غرب بندرعباس برای کاهش ترافیک بار در این منطقه 

در نظر گرفته شده است.
اســتاندار هرمزگان ادامه داد: برای اولین بار مسئولیت 
اجتماعی را به مصوبه سفر رئیس جمهور تبدیل کنیم 
و ۸۰۰ میلیارد تومان برای تکمیل بیمارستان پالایشگاه 

نفت ستاره خلیج فارس تعلق گرفته است.

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان 
گفت: تجارت سیاسی نکرده و نمی کنم بلکه 
قابلیت افراد برایم اهمیت دارد و شاخص های 

انقلابی و کارآمدی برایم اولویت است.

۲ قرارداد فروش آب حاصل از تصفیه 
فاضلاب شهر بندرعباس منعقد شد

اقتصاد کیش-    ۲ فقره قرارداد فروش آب حاصل از تصفیه فاضلاب شهر بندرعباس 
به منظور اســتفاده در صنایع با حضور استاندار هرمزگان و رییس سازمان حفاظت 

محیط زیست کشور منعقد شد. 
در ابتدای این مراسم مهدی دوستی استاندار هرمزگان بیان کرد: این استان در مساله 
آب با چالش های جدی روبرو است به همین بیشترین تمرکز دولت و همچنین حجم 
زیادی از اعتبارات سفر دولت در بحث مصوبات استانی و شهرستان بشاگرد مربوط 

به حوزه آب است.
وی بیان کرد: طرح ساماندهی پساب فاضلاب شهر بندرعباس یک مطالبه عمومی 
بود و از ابتدای دولت سیزدهم کار با جدیت آغاز شده که در حال حاضر با پیشرفت 

خوبی در حال انجام است.
دوستی افزود: تا به امروز حدود یکهزار و ۳۵۰ میلیارد تومان قرارداد برای اجرای این 
پروژه بسته ایم که ۹۰۰ میلیارد تومان آن در دهه فجر سال گذشته کلنگ زنی شد و منابع 
به خوبی برای تسریع در پیشبرد پروژه  ساماندهی فاضلاب بندرعباس تخصیص پیدا 

کرده است.
استاندار هرمزگان با اشاره پیشرفت فاز دوم طرح ساماندهی پساب فاضلاب بندرعباس 
و انتقال آن به صنایع غرب استان گفت: مرحله سوم این طرح بیش از ۷۰ درصد آن 
تامین کالا و تجهیزات اســت و پیشــرفت کار هم بالای ۹۰ درصد است، از این  رو 

می توانیم بگوییم که کل طرح بیش از ۷۰ درصد پیشرفت داشته است.
دوســتی در ادامه سخنان خود با اشــاره به نقش صنایع در طرح بازسازی و ارتقای 
ظرفیت تصفیه خانه فاضلاب بندرعباس و ایستگاه پمپاژ اصلی از ۶۴هزار متر مکعب  
به ۱۰۰هزار مترمکعب در شبانه روز تصریح کرد: صنایع کمک ویژه ای به این طرح 
داشته  و انتظار می رود با ایفای نقش تسهیلگری دولت، صنایع نیز در تمامی طرح های 

صنعتی مشارکت پررنگی داشته باشند.
وی ادامه داد: فاز دوم طرح تصفیه فاضلاب شهر بندرعباس نیز در بهمن ماه و همزمان 

با دهه فجر با ۹۰۰ میلیارد تومان اعتبار با یک پیشرفت مناسبی دنبال می شود.
اســتاندار هرمزگان با بیان اینکه روزانه ۱۲۰ هزار متر مکعب پســاب فاضلاب وارد 
ســاحل بندرعباس می شود که یک رقم بزرگی اســت، ابراز امیدواری کرد با آغاز 
عملیات اجرایی فاز ســوم طرح انتقال پساب شهر بندرعباس که یک اتفاق مبارکی 
برای مردم این شهر است خیر آن به همه مردم این شهر برسد و بتوانند از کیفیت بهتر 

آب برخوردار شوند.

در راستای استفاده صنایع هرمزگان؛

اقتصاد کیش-  ۱۷ طرح آبرســانی هرمزگان همزمان با سومین روز از هفته دولت با 
حضور ویدئوکنفراسی معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست 

و استاندار هرمزگان با فرمانداران افتتاح و مورد بهره برداری قرار گرفت. 
علی سلاجقه معاون رییس جمهور و رییس سازمان محیط زیست کشور در آیین افتتاح 
این طرح ها گفت: با وجود اینکه بعد از چندین دهه هنوز شاهد کمبود درحیاتی ترین 
نیاز مردم هســتیم، خوشحالیم که با تلاش دولت و مجموعه دست اندرکاران استان 

هرمزگان، ۳۳ هزار نفر به آب شرب دست پیدا کردند.
 استاندار هرمزگان نیز در این مراسم با بیان اینکه در یکسال گذشته شاهد ایجاد تحول 
در حوزه آبرســانی استان هرمزگان بوده ایم، افزود: بهره برداری از این طرح ها نمونه 

تلاش هایی است که در این مدت کوتاه محقق شده است.
مهدی دوستی با بیان اینکه تعداد جمعیت بهره مند از طرح های آبرسانی در اجرای 
طرح های آبرسانی به عنوان یک اولویت در دستورکار است، افزود: با تلاش های انجام 
شده ۱۷ طرح آبرسانی برای هفته دولت تکمیل شد که با بهره برداری از آن ها ۵۴ شهر 
و روستا با جمعیتی افزون بر ۳۳ هزار و ۱۹۰ نفر از نعمت آب شرب پایدار بهره مند می 
شوند.  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان نیز در مراسم افتتاح این طرح ها با 
بیان اینکه آبرسانی در هرمزگان به عنوان یک اولویت و تفکر جمعی در دولت مردمی 
رقم خورده است، گفت: تحقق طرح آبرسانی به ۵۴ شهر و روستای هرمزگان نیز در 
نتیجه پیش گرفتن همین سیاست بوده است که در هفته دولت تقدیم مردم استان شد.

عبدالحمید حمزه پور افزود: در اجرای طرح بهره مندی هشت هزار و ۳۳۱ خانوار از آب 
پایدار، ۶ باب مخزن به ظرفیت ۶۵۰ مترمکعب، ۵۹ کیلومتر شبکه توزیع، ۸۴ کیلومتر 

خط انتقال و یک باب ایستگاه پمپاژ احداث شده است.
حمزه پور، از اضافه شــدن ۱۵۰ لیتر آب در ثانیه از اجرای این  طرح ها خبر داد و بیان 
داشت: ۹۳ لیتر در ثانیه آب تولیدی طرح های قابل افتتاح هفته دولت از طریق ۱۱ حلقه 
چاه تجهیز و حفر شده، ۳۰ لیتر در ثانیه از طریق آب شیرین کن ها، ۲۵ لیتر در ثانیه از 

منابع سطحی و ۲ لیتر در ثانیه از خط محرم تامین خواهد شد.
وی ابراز امیدواری کرد: بهره برداری از این طرح ها بتواند به بخشی از مطالبات مردمی 

پاسخی درخور داده باشیم.

۱۷ طرح شاخص آبرسانی به صورت 
همزمان در هرمزگان به بهره برداری رسید 

برق پایدار شهرک صنعتی گمبرون 
بندرعباس تامین شد

اقتصاد کیش-   همزمان با هفته دولت، پست ۶۳کیلوولت شهرک صنعتی گمبرون 
بندرعباس با حضور استاندار هرمزگان به بهره برداری رسید و برق پایدار حدود ۲۰ 

کارخانه مستقر در این شهرک صنعتی تامین شد. 
مدیرعامل برق منطقه ای هرمزگان شامگاه پنجشنبه در آیین بهره برداری از این طرح، 
اعتبار پست ۶۳کیلوولت شهرک صنعتی گمبرون را یکهزار و ۲۰۰میلیارد ریال اعلام 
کرد. فرشاد آدینه پور افزود: این پست برق با استفاده از بهترین فناوری و تجهیزات ساخته 

شده که با شرایط اقلیمی منطقه نیز سازگار است.
وی ادامه داد: این پســت برق برای تولید ۲۰مگاوات برق طراحی شــده که با توجه به 
مصرف چهار مگاواتی فعلی شهرک صنعتی گمبرون، پاسخگوی نیازهای آتی آن نیز 

خواهد بود.
آدینه پور اضافه کرد: غیر از طرح یاد شده، سه طرح دیگر برق منطقه ای هرمزگان در 
هفته دولت به بهره برداری می رسد که مجموع اعتبار هرچهار طرح، حدود ۲ هزار و 

۳۰۰ میلیارد ریال است.

۴۵ طرح بخش بهداشت و درمان
 در هرمزگان به بهره برداری رسید

اقتصاد کیش-  همزمان با هفته دولت، ۴۵طرح حوزه بهداشت و درمان با اعتبارات 
دولتی و مشارکت خیرین و بخش خصوصی در هرمزگان به بهره برداری رسید. 

رییس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان در مراسم بهره برداری از این طرح ها که به 
صورت ویدئوکنفرانس با حضور فرمانداران شهرستان های مختلف استان برگزار شد، 
اظهار امیدواری کرد: این طرح ها بتواند در افزایش رضایتمندی مردم و همچنین بهبود 

شاخص های این بخش موثر واقع شود.
دکتر حسین فرشیدی اعتبار دولتی این طرح ها را یکهزار و ۱۴۰میلیارد ریال و میزان 

مشارکت خیرین و بخش خصوصی را ۸۵۰میلیارد ریال اعلام کرد.
وی ادامه داد: چهار پایگاه اورژانس جاده ای شامل بندرآفتاب، حمیران، دهستان حاجی 

آباد و کوهیچ بخشی از طرح های هفته دولت امسال است.
فرشیدی از سی تی اسکن بندرخمیر،هفت خانه بهداشت در دهستان حاجی آباد، فخر 
آباد میناب، پتروکی جاســک، دستکو قشم، مهرگی سیریک، معدنوییه حاجی آباد و 

هیزبندگان رودان به عنوان بخش دیگری از این طرح ها نام برد.
به گفته رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان طرح های حوزه بهداشت و درمان در 
تمام شهرستان ها تعریف شده است که سهم بندرعباس هشت، بندر خمیر پنج، بشاگرد 

یک، میناب سه و بندرلنگه پنج طرح است.
وی اضافه کرد: در شهرستان های بستک، پارسیان، قشم، رودان، جاسک و حاجی آباد 

نیز در مجموع ۲۵طرح به بهره برداری می رسد.

۱۸ طرح برق رسانی در شهرستان 
جاسک به بهره برداری رسید 

اقتصاد کیش-  همزمان با هفته دولت، ۱۸ طرح حوزه برق با حضور فرماندار جاسک 
و جمعی از مسوولان محلی در این شهرستان به بهره برداری رسید. 

مدیر برق شهرستان جاسک در حاشیه بهره برداری از این طرح ها گفت: برای اجرای 
این طرح ها ۱۸میلیارد و ۵۴ میلیون تومان هزینه شده است.

اسماعیل سالفی افزود: راه اندازی یکهزار و ۷۰۰ متر شبکه روشنایی، چهار هزار و ۷۰۰ 
متر شبکه فشار ضعیف و تعویض با کابل خودنگهدار، اصلاح یک دستگاه پست هوایی 
و یک دستگاه پست زمینی از طرح های شاخصی که در این روز با اعتبار بیش از ۲میلیارد 

و ۳۰۰ میلیون تومان به بهره برداری رسید.
وی بیان داشت: همچنین در این روز ۶۰ دستگاه چراغ روشنایی معابر نیز در جاسک 

نصب و راه اندازی شد.
مدیر برق شهرستان جاسک اظهار داشت: این طرح ها در راستای اصلاح و بهینه سازی 
شبکه ها وافزایش قابلیت اطمینان وتاب آوری شبکه وکیفت توان و بهبود ولتاژ مشترکان 
با هدف تامین برق مستمر و پایدار طراحی، برنامه ریزی، تامین منابع و اجرا شده است.

اقتصاد کیش-  فرماندار پارسیان با بیان اینکه در هفته دولت امسال ۷۲ طرح در این 
شهرستان افتتاح می شود، اعتبار این طرح ها را ۱۸۰ هزار میلیارد ریال اعلام کرد که نسبت 

به سال گذشته ۴۴۰ درصد افزایش داشته است. 
 فرهنگ ســالمی در نشســت خبری خود هفته دولت را فرصت مناسبی برای بیان 
دستاوردهای نظام و کارآمدی نظام مقدس جمهوری اسلامی در اداره کشور  دانست 
و اظهار داشت: دولت مردمی در سال گذشته کار خود را بر مبنای رفع مشکلات مردم 
و در کنار مردم بودن شــروع کرد و امروز با روی کار آمدن مدیران جهادی اقدامات 
مناسبی را به ثمر رسانده است. به گفته فرماندار پارسیان، سال گذشته ۳۳ طرح در این 
شهرستان افتتاح و مورد بهره برداری قرار گرفت و در سال جاری این تعداد با رشد ۲۲۰ 
درصدی به ۷۲ پروژه افزایش یافته است و از لحاظ ریالی نیز از ۴۰ هزار میلیارد ریال 
در سال گذشته به ۱۸۰ هزار میلیارد ریال با رشد ۴۴۰ درصد افزایش پیدا کرده است. 

ســالمی، با اشاره به بودجه های اختصاص یافته به شهرستان پارسیان درسال جاری، 
عنوان کرد: سال گذشته ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای شهرستان اختصاص پیدا کرد که 
بخشی از اعتبار تخصیص یافت اما اکنون این بودجه به ۶۴ میلیارد تومان رسیده است 
تا با رشد ۳۰۰ درصدی بتوانیم پروژه های نیمه تمام را تکمیل کنیم، همچنین اعتبارات 
دیگری به مبلغ ۱۰۰ میلیارد تومان برای پروژه های عمرانی، آموزش و پرورش، ورزش 

با حمایت استاندار استان از سطح ملی جذب کرده ایم.
وی با اشاره به موقعیت استراتژیک شهرستان پارسیان، تصریح کرد: اختلاف دمایی  ۲۰ 
درجه ای از نوک کوه تا ساحل ، کشاورزی، دامپروری، کریدور جنوبی نوار ساحلی، 
ایجاد پتروشــیمی ها از جمله موضوعاتی است که شهرســتان پارسیان را به عنوان 
خاورمیانه ایران مطرح می کند. فرماندار پارسیان، به وضعیت گردشگری و آینده آن در 
شهرستان نیز اشاره کرد و ادامه داد: شهرستان پارسیان در زمینه گردشگری  یک ظرفیت 
بالایی دارد که مطالعه در این زمینه انجام شده است، بازدیدهای میدانی وسیع صورت 
گرفته که ۴۱ هکتار فضا به عنوان پهنه گردشگری در نوار ساحلی ایجاد خواهد شد 
تا ســرمایه گذار را مجاب  به سرمایه گذاری  کند. سالمی در پایان با اشاره به وضعیت 
گردشگری در دو شهر دشتی و کوشکنار ابراز داشت: با نگاه ویژه استاندار هرمزگان 
در دو شهر دشتی و کوشکنار )دستیر، تبن( ۱۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای ساماندهی و 

بهسازی و رونق و توسعه گردشگری در نظر گرفته شده است.

 ۱۸۰ هزار میلیارد ریال طرح هفته 
دولت در پارسیان افتتاح می شود

فرماندارپارسیان :

اقتصاد کیش-  ۱۵ طرح و زیرساخت گردشگری هرمزگان با حضور معاون رییس 
جمهور و رییس ســازمان حفاظت محیط زیست و اســتاندار هرمزگان به صورت 

ویدئوکنفراس افتتاح و مورد بهره برداری قرارگرفت. 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان در آیین بهره برداری از 
این طرح ها گفت: این طرح های گردشگری با هزینه ای افزون بر ۲۶۱ میلیارد تومان در 
بخش ایجاد زیرساخت های گردشگری و مجتمع های ساحلی و مجتمع های اقامتی به 
بهره برداری رسید. سهراب بناوند بیان داشت: بیشترین طرح های گردشگری مربوط به 

شهرستان های بندرعباس با هفت طرح و قشم با ۶ طرح است.
وی بیان داشــت: این طرح ها شــامل تکمیل و ایجاد زیرســاخت های گردشگری 
روستاهای سرارو و طاهروییه در سیریک، روستاهای سهیلی، سلخ و طبل در جزیره 
قشــم، برق رسانی جزیره لارک، راه دسترسی عالی احمدان در بستک، ایجاد چشمه 
بهداشتی چله بوچیر در پارسیان، سکوی بتی در ساحل جاسک و راه اندازی و تجهیز 

خانه های صنایع دستی در بندرلنگه است.

۱۵ طرح و زیرساخت گردشگری به 
صورت همزمان در هرمزگان افتتاح شد

با حضور معاون رییس جمهور؛

معاون رییس جمهور:

ظرفیت های زیرساختی در حوزه بوم گردی و 
گردشگری استان هرمزگان  باید گسترش یابد 

اقتصاد کیش-  معاون رییس جمهور 
و رییس ســازمان حفاظــت محیط 
زیســت کشــور گفت: از آنجایی که 
بســیاری از جزایر استان هرمزگان در 

مسیر گردشگری قرار دارند لذا توسعه 
ظرفیت گردشــگری هوایــی در این 

منطقه می تواند فوق العاده باشد. 
علی ســلاجقه در مراسم بهره برداری 

از طرح های گردشگری هرمزگان که 
به صــورت ویدیوکنفرانس با حضور 
فرمانداران شهرستان های بندرعباس و 
قشــم برگزار شد، افزود: مردم دوست 
دارند از نگاه بالا جزایر ۱۴ گانه و دریای 
خلیج فارس را تماشا کنند که می طلبد 
علاوه بر گردشگری دریایی و طبیعی 
در استان هرمزگان به گردشگری هوایی 

نیز توجه ویژه ای شود.
وی با اشاره به اینکه باید مسائل محیط 
زیســتی در بحث آلاینده های دریایی 
بخصوص اســتفاده از پلاستک ها که 
چهره شهر را چندش آور می کند، نیز 
در بحث گردشــگری هوایی، دریایی 
و زمینــی لحاظ شــود؛ بیان داشــت: 
پرداختــن به گردشــگری هوایی در 
واقع مشــتری های زیادی را به همراه 

خواهدداشــت و هدیــه خوبی برای 
گردشــگران و مسافران و مردم خوب 

کشورمان خواهد بود.
رییس ســازمان حفاظ محیط زیست 
کشور اظهارداشت: استان هرمزگان به 
لحاظ طبیعی و تنوع پوشش گیاهی و 
همچنین در زمینه دریا، کوه و دشت و 
غیره ظرفیت های گردشگری خوب و 
فوق العــاده ای دارد و این ظرفیت های 
گردشگری که امروز و در نخستین سال 
دولت مردمی ایجاد شد می تواند زمینه 

حضور گردشگران را دوچندان کند.
ســلاجقه ادامه داد: باید ظرفیت های 
زیرســاختی در حوزه بــوم گردی و 
گردشگری در استان هرمزگان بیشتر از 
آن گسترش پیدا کند؛ البته مسائل محیط 

زیستی نیز در آن لحاظ شود.

رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در بندر عباس عنوان کرد:

 ۸۰ درصد از سواحل هرمزگان سند دار شده اند

اقتصاد کیش-   معاون رییس قوه قضاییه و رئیس 
ســازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: خلأهای 
قانونی تثبیت اراضی باید بســته شــود تا از زمین 

خواری و هرگونه سوءاستفاده احتمالی جلوگیری  
کرد. 

حســن بابایی در نشست شورای قضایی هرمزگان 
افزود:تنهــا راهی که می تواند موجب بهداشــت 
قضایی و کاهش تشــکیل پرونده هــای مرتبط با 
اراضی شود، حدنگاری و اجرای کامل طرح کاداستر 
اســت که هرمزگان با صدور سند کاداستری برای 

تمام اراضی ملی در این بخش یک الگوست.
وی با اشــاره به برخی اقدامات ویژه و کاربردی در 
حوزه تثبیت اراضی که برای نخســتین بار در استان 
هرمزگان انجام شده است، خاطرنشان کرد: از تمامی 
استان های کشور می خواهیم از تجربیات این استان 

برای سرعت بخشی به امور استفاده کنند.
ایــن مقام قضایی اضافه کــرد:۳۰ درصد از اراضی 
کشاورزی اســتان هرمزگان نیز در سامانه کاداستر 

سند دار شده اند که بالاتر از میانگین ملی است.
رئیس سازمان ثبت اســناد و املاک کشور در ادامه 

با اشــاره به محدود بودن منابع انسانی سازمان ثبت 
اسناد کشــور در حوزه های مختلف، از اختصاص 
اعتبــار ویژه برای اســتفاده از ظرفیت های مردمی 
جهت تثبیت اراضی کشــاورزی هرمزگان خبر داد 
و خاطرنشــان کرد: با وجود رئیس کل دادگستری 
اســتان هرمزگان به عنوان مدیری جهادی و نمونه 
کشوری، امیدواریم بتوانیم موضوع کاداستر اراضی 
زراعی اســتان هرمزگان را بــه عنوان الگویی برای 

کشور تا پایان امسال به پایان برسانیم.
بابایی تصریح کرد: از مســاحت یکهزار و بیســت 
و هفت کیلومتری ســواحل اســتان هرمزگان ۸۷۰ 
کیلومتر آن ثبت شــده است و در مجموع ۸۰ درصد 

از سواحل این استان سند دار شده اند.
رئیس سازمان ثبت اســناد و املاک کشور، صدور 
سند برای تمامی مساحت جنگل های حرای استان 
هرمزگان را از دیگر اهداف محقق شده این سازمان 

معرفی کرد.


